
Internet celebrity check-in Pingjiang Road Historical Street1

DAY 1 Penang - Shanghai - Suzhou (L/D)
 Assemble at Penang International Airport for flight to Shanghai .
 Upon arrival , proceed to Suzhou. Visit Zhujiajiao Ancient Town.
 The famous Pingjiang Road Historical Street + Yanlord Warehouse Street, Xiangmen

Ancient City Wall Site, has a profound historical and cultural heritage. It is the most
typical and complete historical and cultural protection area in Suzhou.

 Jinji Lake Scenic Area (Bird’s Nest outview , Gate to the East from a distance)
**Overnight at Suzhou
DAY 2 Suzhou - Oriental Salt Lake City (B/L/D)
 After breakfast, visit the ancient fairy town of Wei and Jin Dynasties ~ Oriental Salt

Lake City, with the root of Chinese culture - Zhouyi Bagua as the starting point, and
build "one temple, eight courtyards, ten homes, twenty halls, hundreds of shops, and
thousands of rooms".

 Afternoon immersive Chinese style through Hanfu experience
-Free 7-inch group family photo (one per family)
-Free online celebrity Chang'an Fu fan (one per family)
-Free 1 personal electronic photo per person
-Free intangible cultural heritage experience Jintan paper cutting DIY
 Go to "Spirit Pet Paradise" to check in and take pictures
 Then go to watch the ace performance "Xiaoyaoyou" (The organizer reserves the

right to change the performance time or venue due to weather or other factors
without prior notice.)

**Overnight at Oriental Salt Lake City
DAY 3 Oriental Salt Lake City - Wuxi (B/L)
 After breakfast, drive toWuxi and visit Nanchang Street + Qingming Bridge, the

essence section of the Beijing-Hangzhou Grand Canal, a world heritage site. Then visit
Huishan Ancient Town, a national 5A scenic spot, which is world-famous for the first
mountain in the south of the Jiangnan, Xishan Qingyun, and famous springs in the
resort. The scenery is pleasant and unique.

 Then visit Nianhuawan, a Zen town in the south of the Jiangnan + watch the Zen light
and shadow show.

**Overnight at Wuxi
DAY 4 Wuxi - Hangzhou (B/L/D)
 Visit theWest Lake Scenic Spots (Golden Bull Water, West Lake Heaven and Earth),

the Imperial Garden, and the celebrity Dakasi Lake Silver IN77.
 West Lake Scenic Area is located in Hangzhou City, Zhejiang Province, China. It is one

of China's famous tourist attractions and is famous for its beautiful natural scenery

and rich cultural heritage. The West Lake Scenic Area is not only one of the top ten
scenic spots in China, but also listed as a World Cultural Heritage by UNESCO
**Overnight at Hangzhou
DAY 5 Hangzhou - Shanghai (B/L)
 After breakfast, travel to Shanghai and visit Guangfulin Heritage Park + Water

Pyramid Museum Outview
 Then go to Panlong Ancient Town + Panlong World, celebrity spot in Shanghai.
**Overnight at Shanghai
DAY 6 Shanghai (B/L)
 After breakfast, visit the first garden in Shanghai - Zhang Garden.
 Then go to the Bund, located on the bank of the Huangpu River in the central

area of Shanghai. It is the scenery of Shanghai and a must-see for tourists
visiting Shanghai). Then go to the Yu Garden Chenghuang Temple business
district (Lake Center Pavilion, Nine-Curve Bridge)

 Cruise on the Huangpu River to enjoy the night view.
**Overnight at Shanghai
DAY 7 Shanghai - Penang (B)
 After breakfast, go to Bicester Village for free shopping, then go to the airport

to take flight back to Penang.
 Arrival in Penang, the trip ends.
**Home sweet home.

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025 FTG7D6NSHAXIN040325KG

C1E

 ORIENTAL SALT LAKE + HANFU
EXPERIENCE

 NIGHT CRUISE HUANGPU RIVER
 SPECIAL SHOW (XIAOYAOYOU)
 NIANHUA BAY + LIGHT AND SHADOW SHOW
 WEST LAKE SCENIC SPOTS
 BICESTER SHOPPING VILLAGE

**May Recommend Local Product on the Bus

Optional Tour:
Songcheng Eternal Love RMB300 / pax

**Tour Leader Tipping Not Included



DAY 1 槟城 - 上海 - 苏州 (午晚餐)
 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往上海。接机后前往苏州。抵达后游览

朱家角古镇。
 网红打卡平江路历史街+仁恒仓街，相门古城墙遗址，具有深厚的历史文

化底蕴,是苏州现存最典型、最完整的历史文化保护区，仍然保留着 800

年来路河并行的城市格局，以及为数众多的传统江南风格和体量的建筑
 金鸡湖风景区（外观鸟巢、远观东方之门）
**夜宿于苏州

DAY 2 苏州 - 东方盐湖城 (早午晚餐)
 早餐后，游览前往魏晋古风仙镇~东方盐湖城，以中国文化之根 - 周易

八卦为破题立意，建设“一观八院十家宿，廿馆百铺千间房”。
 下午沉浸式国风穿越汉服体验
-.赠送 7寸团体全家福（每家庭一张）
- 赠送网红长安赋扇子（每家庭一把）

- 赠送每人 1张个人电子美照
- 赠送非遗体验金坛刻纸 DIY

 前往《灵宠乐园》打卡拍照

 随后前往，观看王牌演出《逍遥游》（主办单位有权因天气或其他因素
更改演出时间或地点，恕不另行通知）

**夜宿于东方盐湖城

DAY 3 东方盐湖城 - 无锡 (早午餐)
 早餐后，乘车前往无锡，参观世界遗产京杭大运河精华段南长街+清名

桥。接着参观国家 5A 景区惠山古镇，以江南第一山、锡山晴云、胜地名
泉而闻名于世，景色宜人独特。

 随后游览江南禅意小镇拈花湾 + 观看禅行光影秀，隨處可見充滿唐
宋風韻及江南水鄉特色的建築，飛簷朱窗、亭台樓閣、小橋流
水。

**夜宿于无锡

DAY 4 无锡 - 杭州 (早午晚餐)
 游览西湖风景名胜区（金牛出水、西湖天地）、帝王御花园柳浪闻莺、

网红打卡西湖湖滨银 IN77。

 西湖风景区位于中国浙江省杭州市，是中国著名的旅游胜地之
一，以其秀丽的自然风光和丰富的文化遗产闻名于世。西湖风景
名胜区不仅是中国十大风景名胜之一，还被联合国教科文组织列

为世界文化遗产。
**夜宿于杭州

DAY 5 杭州 - 上海 （早午餐）
 早餐後前往上海，参观广富林遗址公园+外观水上金字塔博物馆

 随后前往上海人气网红打卡地蟠龙古镇+蟠龙天地。
**夜宿于上海

DAY 6 上海 (早午餐)
 早餐後游览海上第一名园--张园。随后前往上海外滩,位于上海市

中心区的黄浦江畔，它是上海的风景线，是到上海观光的游客必

到之地）。接著前往豫园城隍庙商圈（湖心亭、九曲桥）
 黄浦江游船赏夜景
**夜宿于上海

DAY 7 上海 - 槟城 (早餐）
 早餐后前往比斯特购物村自由购物，接着前往机场乘搭飞机返回

槟城。抵达槟城，行程结束。
**美丽的家

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2023
FTG7D6NSHAXIN040325KG

C1E
Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025

 网红东方盐湖城 + 体验汉服体验
 网红黄浦江游船赏夜景
 观看王牌演出【逍遥游】
 网红拈花湾 + 禅行光影秀
 网红西湖风景名胜区
 比斯特购物村

车上会有车购

**推荐自费：
宋城千古情 300RMB/人

上海.苏州.杭州.东方盐湖城.无锡


